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Voorstel/verzoek voor datum behandeling in commissie 
April/mei 2025 
Onderwerp 
(Onbenutte) juridische mogelijkheden Integraal Veiligheidsbeleid 
Fase 
Beeldvormend 
Reden agendering 
Vanuit het werkbezoek aan de Goudse meldkamer is bij diverse raadsfracties de behoefte ontstaan om 
met de portefeuillehouder in gesprek te gaan over de onbenutte juridische mogelijkheden binnen het 
gemeentelijk veiligheidsdomein. Er is behoefte aan een toelichting op het juridisch instrumentarium 
binnen het veiligheidsbeleid, waarbij de focus ligt op de mogelijkheden die tot op heden nog niet (volledig) 
zijn benut. Gezien de recente overvallen in Gouda en omgeving is het essentieel om juridische en 
technologische middelen helder in kaart te brengen, zodat de gemeenteraad haar kaderstellende rol 
effectief kan vervullen. 
Waar moet de discussie over gaan 

- Juridische mogelijkheden gemeentelijk instrumentarium veiligheidsdomein; 
- Huidige technische mogelijkheden van de Goudse meldkamer die nog niet worden 

ingezet i.c.m het hiervoor benodigde juridisch kader. Bijvoorbeeld camerabeelden 
om bijplaatsingen van afval in openbare ruimte aan te pakken.  

Toelichting reden agendering 
Het agenderen van dit onderwerp is essentieel om de gemeenteraad op de hoogte te houden van 
juridische ontwikkelingen (jurisprudentie) binnen het gemeentelijk veiligheidsdomein en daarmee de 
mogelijkheid te bieden actief betrokken te blijven bij het beoordelen en waar gewenst bijsturen van het 
Integraal Veiligheidsbeleid. De recente reeks overvallen in Gouda en omstreken, waaronder de 
gewapende overval op een tankstation aan de Goudse Poort en een supermarkt in Haastrecht, benadrukt 
de urgentie en actualiteit van dit onderwerp. Daarnaast is het gewenst om samen met de 
portefeuillehouder te verkennen welke mogelijkheden nog onbenut blijven. Dit kan leiden tot innovatieve 
en efficiënte oplossingen om de veiligheid in Gouda te versterken. Ten slotte biedt dit gesprek een kans 
om inzicht te krijgen in de technologische mogelijkheden van de Goudse meldkamer en de beperkingen 
van het huidig juridisch kader wat ten grondslag ligt aan de bestaande nota Integraal Veiligheidsbeleid. 
Bestuurlijke achtergrond (relevante besluitvorming) 

- Kadernota Integrale Veiligheidsbeleid 2024-2027 
- Actieplan IVB 2025 
- Jaarrapportage IVB 2024 

Aanvullende informatie voor de raadscommissie 
- De avond is openbaar te volgen;  
- Vanwege het informatieve karakter is er geen mogelijkheid tot inspreken; 
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- Graag verzoeken wij de portefeuillehouder om ter voorbereiding op de 
beeldvormende behandeling een memo aan de commissie te verstrekken met 
daarin een feitelijke onderbouwing van de benutte en onbenutte juridische ruimte 
binnen het bestaande Integraal Veiligheidsbeleid. Indien mogelijk voorbeelden 
opnemen van vergelijkbare gemeenten en hoe zij omgaan met juridische en 
technische mogelijkheden; 

-  De indieners stellen voor dit thema op een avond te bespreken.  
Portefeuillehouder 
De heer Verhoeve 
Indieners 
ChristenUnie – Alexander Wanders 
Martijn van der Wind – CDA 
Harold Hooglander – SGP 
Kevin de Jonge – VVD 
Rüstem Çetin - GBG 


